

E01

Directie Economie, Landbouw en Platteland, Europese en internationale samenwerking

vergadering van
15 mei 2018

Eerste Commissie - Verslag van de vergadering

Aanwezig

kenmerk

E01/eerste commissie

Voorzitter

betreft

Eerste Commissie – Grondgebonden materies

D. Otte

Ondervoorzitter

B. Diependaele

Secretaris

N. Van Duyse

Gedeputeerden,

M. Verhoeve, P. Hertog,
J. Dauwe

Effectieve leden: V.

Baeyens, D. Buysse, A.
Charlier, M. De Brouwer,
T. De Jonge, A. Demuyt,
R. Gillis, L. Grillaert, S.
Herman, M. Maenhout,
L. Maes, L. Peleman, M.
Torck, S. Van Gucht, A.
Vervliet, A. Willems, G.
De Troyer –
provincieraadsvoorzitter,

Plaatsvervangers:

M. Van De Populiere

**Provincieraadsleden –
niet leden:** E. Scheire

Ambtenaren – technici:

M. Cromheecke, E.
Poelman, A. Vliebergh,
L. De Winne, W.
Deschildre, B. De Winne

J. Declerck (externe
deskundige)

Verontschuldigd:

De vergadering wordt geopend om 18:00

OPENBARE ZITTING

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 17 april 2018.

Gedeputeerde Verhoeve vraagt om ook als verontschuldigd te worden opgenomen, gelet op de dienstreis naar China.

Raadslid Charlier vraagt om het verslag van het overleg dat doorging op 7 mei omtrent het mountainbikeparcours op de site van het Kloosterbos door te sturen.

Het verslag wordt goedgekeurd met bovenstaande aanpassing en aanvulling.

2. Mobiliteit

Aanleg fietssnelwegen – Zulte

Vaststelling van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure

Er zijn geen vragen.

3. Mobiliteit

Aanleg fietssnelwegen – Waarschoot

Vaststelling van bestek en ramin, opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure

Raadslid Vervliet vraagt wanneer de missing links worden opgenomen.

Marc Cromheecke stelt dat er verschillende dossiers lopende zijn maar dat de voortgang afhankelijk is van verschillende factoren. Er bestaat een prioriteitenlijst om de missing links weg te werken,

./...

het zijn echter wel de moeilijkere stukken die er aankomen (o.a. via onteigeningen).

4. Mobiliteit

Vaststelling van het Reglement m.b.t. het toekennen van subsidies aan Oost-Vlaamse gemeenten met het oog op de concrete inrichting van hun tragewegennet en opheffing van het reglement van 20 maart 2013, inwerkingtreding op 01 juni 2018 met overgangsbepalingen

Gedeputeerde Hertog stelt dat het niet gaat om een nieuw reglement, maar de aanpassing van het bestaande.

Raadslid Charlier vraagt of er ook subsidies kunnen voorzien worden voor bloemenkanten, onder andere om de bijenpopulatie te stimuleren.

Gedeputeerde Hertog stelt dat er vanuit landbouw al bloemenzaden te verkrijgen zijn en dat lokale besturen hiervoor subsidies kunnen aanvragen. De concrete voorwaarden zullen meegestuurd worden met dit verslag.

Raadslid Gillis vraagt of dit kadert binnen de afschaffing van de buurtwegen?

Gedeputeerde Hertog stelt dat afschaffing maar zelden voorkomt. De provincie is de voorbije jaren geëvolueerd naar een architect van de het tragewegennetwerk.

Marc Cromheecke stelt dat de wetgeving omtrent buurtwegen teruggaat naar 1841. Het zijn in eerste instantie de gemeenten die hierover beslissen, daarna komt dit pas voor op de provincieraad. Afschaffing kan enkel als het geen verbindend element meer is, of als er een alternatieve verbindende functie bestaat.

Raadslid Baeyens stelt dat de goede opvolging vanuit de diensten en deputatie een pluim krijgt van veel lokale besturen.

5. Integraal Waterbeleid

Aanleg van een gecontroleerd overstromingsgebied te Herzele – Erpe-Mere

Vaststelling van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure

Raadslid Diependaele stelt dat de bevolking tevreden is omtrent de vooruitgang in dit dossier. Er blijven echter nog enkele pijnpunten.

./...

Gedeputeerde Hertog en Luk De Winne stellen dat dit dossier niet stil ligt. Door de specifieke ligging werd gekozen om dit gefaseerd uit te voeren. De volgende fasen zullen hierna gerealiseerd worden.

6. Provinciaal Centrum voor Milieuonderzoek
Labo-uitrusting: aankoop van 2 labotoestellen
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure

Gedeputeerde Dauwe stelt dat het gaat om de vervanging van twee gedateerde toestellen die niet meer worden ondersteund door de leverancier.

Er zijn geen vragen.

7. Omgevingsvergunning – provinciale omgevingsambtenaren
Aanwijzing/machtiging provinciale omgevingsambtenaren cf. het decreet

Raadslid Scheire vraagt of dit punt niet behandeld moet worden in besloten zitting? Daarnaast staat ook de naam van Veerle Vanderheyden dubbel op de voorgestelde lijst.

Eddy Poelman zal dit verder opvolgen en waar nodig aanpassingen doorgeven voor de Provincieraad.

8. Toelichting: stand van zaken van het Strategisch Project Oost-Vlaams Kerngebied en de Internationale Architectuur Biënnale Rotterdam

Joachim Declerck (Architecture Workroom) en Ward Deschildre geven een toelichting rond het strategisch project. De presentatie zal meegestuurd worden met het verslag.

Raadslid Torck vraagt of er een wisselwerking is met het beleidskader ruimte. Ward Deschildre stelt dat er een sterke verwevenheid is met de kernnota.

9. Toelichting: Internationale Samenwerking: activiteiten China en Vietnam voorjaar 2018 – verslag

Gedeputeerde Verhoeve deelt mee dat de verslagen zullen meegestuurd worden bij het verslag. Eventuele vragen hierover kunnen dan op de volgende commissie gesteld worden.

./...

10. Varia

De voorzitter deelt mee dat er op 29 mei om 17u een werkbezoek gepland staat in De Punt. *(aanvulling van de administratie: het werkbezoek zal, zoals reeds doorgestuurd via de uitnodiging, starten om 17.30u)*

De voorzitter sluit de vergadering om 19:00 uur.

Gent, 15 mei 2018

De secretaris

De voorzitter

Nicole Van Duyse

Dirk Otte

Ambtenaar- verslaggever

Astrid Vliebergh